



## CHAPITRE 46

## CHAPTER 46

Loi modifiant la Loi instituant une enquête sur le problème du logement

An Act to amend the Act instituting an inquiry into the housing problem

[Sanctionnée le 14 février 1951]

[Assented to, the 14th of February, 1951]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

HIS MAJESTY, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Quebec, enacts as follows:

1948, c. 8, a. 6, remp. **1.** L'article 6 de la loi 12 George VI, chapitre 8, modifié par l'article 2 de la loi 13 George VI, chapitre 11, est remplacé par le suivant:

**1.** Section 6 of the act 12 George VI, chapter 8, amended by section 2 of the act 13 George VI, chapter 11, is replaced by the following:

Dépenses autorisées. **"6.** Le gouvernement est autorisé à dépenser, à même le fonds consolidé du revenu, une somme n'excédant pas cent vingt-cinq mille dollars pour les traitements et les déboursés des commissaires, du secrétaire et des employés de la commission."

**"6.** The Government is authorized to spend, out of the consolidated revenue fund, a sum not exceeding one hundred and twenty-five thousand dollars for the salaries and disbursements of the commissioners, secretary and employees of the commission."

Entrée en vigueur. **2.** La présente loi entrera en vigueur le jour de sa sanction.

**2.** This act shall come into force on the day of its sanction. Coming into force.